
Agt. 3. Mondelingen vraag Wim Meulenmeesters CDA inzake elektra netwerk Enexis 

Hierbij de vragen die ik heb over de ( on ) mogelijkheden om op het elektra netwerk van Enexis 
zonnepanelen aan te sluiten .

1 Wat denkt u te kunnen doen om voorrang te geven aan zonnepanelen  die op de daken van stallen 
en hallen komen te liggen. ? Zodat we voldoen aan de energieladder. 
2 Heeft dit gevolgen voor onze pilot om zonneweides in onze gemeente toe te staan ?
3 kunt u als college bewerkstellige dat de openstaande capaciteit eerst benut kan worden door zon –
op-dak oplossingen 
4 Wilt u dit ook regionaal agenderen en bespreken ?

Met vriendelijke groet,

Wim Meulenmeesters CDA gemert-Bakel


